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INTRODUCTIE 
Met veel plezier en trots brengen we u op de hoogte van 

de voortgang van onze projecten die worden uitgevoerd 

in samenwerking met lokale organisaties in Honduras. 

Graag willen we u hartelijk danken voor uw steun en 

vertrouwen. Hierdoor kunnen wij het verschil maken 

voor meer dan 55 kinderen op het gebied van scholing, 

gezondheidszorg en welzijn. 
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Educatieprogramma 

In samenwerking met Proniño Honduras, Crecer en Organization for Youth Empowerment (OYE) 

zorgen we dat er meer dan 55 kinderen en jongeren naar school kunnen. De kinderen en jongeren 

doen de rest, door zich ieder jaar in te zetten voor goede resultaten met een diploma als beloning. 

Door meer kennis te vergaren en met een diploma op zak creëren ze een betere toekomst voor 

zichzelf.  

Proniño Honduras 

In 2023 is er besloten om een aantal van onze kinderen van school te laten veranderen. Rekening 

houdend met de speciale interesse in technisch onderwijs  ging een aantal van de jongens naar het 

Loyala technical center - IHER, waar ook een betere onderwijskwaliteit en  betere discipline wordt  

aangeboden. Twee kinderen vroegen zelf om  een verandering van school en zijn overgeplaatst naar  

Escuela Cantabria Santa Elizabeth. Beiden vertelden dat ze het gevoel hebben dat de verandering 

positief is geweest omdat het niveau hoger is en ze daardoor meer kunnen leren. 

Over het algemeen heeft Proniño een goede start van het jaar achter de rug. De kinderen zijn enorm 

toegewijd aan hun studie en halen heel goede resultaten, op één kind na. Ook de leraren geven aan 

dat de kinderen gedisciplineerd zijn en respectvol gedrag laten zien op school. De begeleiding doet 

erg hun best om de jongen die slechte cijfers heeft gehaald te motiveren om beter zijn best te doen 

en zijn huiswerk te maken.  

Naast het reguliere onderwijs hebben de kinderen ook mee gedaan aan andere activiteiten, zoals 

spellingswedstrijden in de Spaanse taalweek. De eerste en tweede prijs werden gewonnen door de 

kinderen wonden bij Proniño!  

Een van de oudere jongens, die vorig jaar slaagde op de middelbare school, wilde graag een 

praktische vervolgopleiding doen en is begonnen aan de koksschool. Hij heeft al veel geleerd en helpt 

nu het personeel met het bereiden van maaltijden voor de andere kinderen.  

Twee  kinderen gaan naar speciaal onderwijs, waar hun leraar met veel liefde en toewijding onderwijs 

geeft aan de kinderen. Toch blijft het een uitdaging voor de kinderen, omdat de leerstof steeds 

moeilijker wordt en meer cognitieve vaardigheden vereist. Hoewel  ze heel graag willen leren en 

ontwikkelen, kost het hen veel tijd om hun opdrachten uit te voeren en hebben ze veel begeleiding 

nodig. De huiswerkbegeleiding besteedt hier minimaal 2-3 uur per dag aan, omdat de kinderen snel 

afgeleid zijn en hun concentratie verliezen. Vaak hebben ze een meer gedetailleerde uitleg en meer 

tijd nodig om de stof te begrijpen.  

De twee nieuwste kinderen bij Proniño hebben nooit eerder onderwijs gevolgd, wat het opstarten 

van het onderwijs uitdagend maakte. De oudste van de twee is dertien en moest in de eerste klas van 

de basisschool starten, wat een hoop emotie en frustratie opleverde. Het onderwijs is inmiddels wel 

goed opgestart, waar ze intern bij Proniño onderwijs krijgen en een van de kinderen volgt op 

zondagen onderwijs op een extern onderwijscentrum.  

Naast de schoolactiviteiten deden de kinderen ook mee aan allerlei buitenschoolse activiteiten. De 

jongens van de Los Vencedores groep doen nog steeds aan voetbal. Dat  werkt erg motiverend en 

helpt bij hun ontwikkeling. Twee kinderen maken  met veel plezier deel uit  van het volleybalteam van 

hun school.  

Drie  kinderen volgen een taalcursus, van wie twee Engels en één  Japans. De kinderen die Engelse 

lessen volgen zijn erg gemotiveerd en laten een goede vooruitgang zien. Het meisje dat een cursus 
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Japans volgt is niet zo gemotiveerd  vanwege psychische klachten 

en overweegt te stoppen met de cursus.  

Crecer 

Een groot deel van de jongeren verbonden aan Crecer krijgt intern 

les. Met name om hen  passend onderwijs te bieden, gezien 

sommigen jaren niet naar school zijn geweest en niet op het niveau 

zijn dat bij hun leeftijd past. Echter, alle jongeren doen het 

ontzettend goed en zijn heel gemotiveerd. Zelfs zo goed dat er nu 

gesprekken plaatsvinden om twee jongeren van interne school over 

te plaatsen naar de particuliere school, waar al drie andere 

jongeren zitten. Met de begeleiding en stabiliteit die Crecer de 

jongeren buiten schooltijd biedt zijn we ervan overtuigd dat deze 

jongeren het op de particuliere school zullen redden. Een diploma 

van de particuliere school geeft meer mogelijkheden voor de 

toekomst.  

De interne wiskundeleraar vertelde trots dat een jongen, die sinds 

dit jaar deelneemt aan de lessen bij Crecer, zich in het begin erg op 

de achtergrond hield, maar sinds kort ook naar voren durft te 

komen om rekensommen op het bord te maken en om uitleg durft 

te vragen als hij iets niet begrijpt. Dit zijn enorme stappen voor 

deze jongen en hartverwarmend om te zien.  

De jongeren die al op de particuliere school zitten  het eerste half 

jaar nog betere resultaten behaald dan het voorgaande jaar. Hun 

motivatie blijkt uit het feit dat ze ‘s ochtends met ongeduld staan te 

wachten om naar school gebracht te worden. Ook doen ze met veel 

overgave mee aan alle schoolactiviteiten. Zo heeft een meisje meegedaan aan een optreden van een 

traditionele dans tijdens de dag van de Spaanse Taal. Een jongen heeft hiervoor de posters 

ontworpen en verspreid.  

Wat zullen ze trots zijn op zichzelf! 

Een jongen die vlak voor de pandemie is begonnen op een particuliere school,  heeft twee en een half 

jaar virtuele lessen moeten volgen. Hij is ontzettend blij dat hij eindelijk ‘echt’ naar school kan in zijn 

laatste jaar op de middelbare school.  

Zoals voor zoveel jongeren uit zijn gemeenschap  geldt, wordt hij door zijn familie onder druk gezet 

om geld te verdienen om zijn jongere broertjes en zusjes te kunnen onderhouden.  

Hij is echter j enorm gemotiveerd om zijn diploma te behalen en vastbesloten om het tot eind 

november vol te houden, zodat hij een baan kan gaan zoeken met een diploma op zak.  

Een andere jongen is wel gezwicht voor de druk om geld te verdienen voor zijn familie. Hij begon het 

jaar zeer gemotiveerd en kwam naar alle lessen. Daarom verbaasde het ook dat hij besloot bij de 

plaatselijke autowasstraat  te gaan werken.  

In dit soort situaties doen de medewerkers van Crecer er alles aan om in contact te blijven en te laten 

zien dat deze keuze begrepen en geaccepteerd wordt. Ook blijft er altijd een plekje open, zodat een 

kind altijd kan besluiten om weer terug te komen.  
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Er zijn drie jongeren die naast de middelbare 

school beroepsopleiding volgen. Een meisje doet 

beautyschool en heeft hier enorm veel plezier in. 

Ze is duidelijk enorm getalenteerd en we zijn zeker 

dat zij zichzelf hiermee, na het behalen van haar 

diploma, kan onderhouden.  Twee jongens zijn dit 

jaar begonnen met de kappersopleiding. Ook zij 

gaan iedere zaterdagmiddag naar school en 

hebben plezier in de lessen. We hopen dat zij hun 

opleiding net als het meisje leuk blijven vinden en 

hun diploma behalen.  

OYE 

Omdat het bestuur erg enthousiast is over de samenwerking met OYE en de resultaten van vorig jaar 

zeer positief waren, is er besloten om  studenten extra te steunen binnen het educatieprogramma. 

Een van de jongeren heeft vorig jaar het programma verlaten. Hiermee zijn er dit jaar vier nieuwe 

meisjes en twee nieuwe jongens gestart. Alle jongeren komen uit huishoudens met een zeer laag 

inkomen. Vaak zijn het eenoudergezinnen en hebben de jongeren die deelnemen veel broers en 

zusjes in huis. Alle jongeren zijn zeer gemotiveerd om hun middelbare school diploma te behalen, 

vaak als eerste in het gezin. Alle zes de nieuwe deelnemers hebben als doel ook een universitair 

diploma te behalen in bijvoorbeeld geneeskunde, architectuur of bedrijfskunde. Ze hebben de droom 

hiermee hun familie te kunnen onderhouden. Sommigen willen graag zelf een gezin stichten als ze 

volwassen zijn. Andere hopen wat meer van Honduras of de wereld te zien. Het is erg mooi om over 

hun doelen en dromen te lezen! 

Dit jaar begon OYE het educatieprogramma zoals altijd met een training in persoonlijke 

ontwikkelingsthema's zoals waarden, eigenwaarde en leiderschap om de jongeren zo te helpen met 

de voorbereiding op het schooljaar. Daarnaast kregen de jongeren de mogelijkheid hun vaardigheden 

te ontwikkelen door deel te nemen aan programma's zoals kunst, communicatie, design en sport. 

De vijf nieuwe deelnemers kregen beroepskeuzebegeleiding, om hen te helpen de juiste keuze te 

maken qua studieloopbaan op de middelbare school.  

Ook werd er gezorgd dat alle kinderen voldoende ruimte hadden om hun huiswerk te maken en 

kregen zij studiebegeleiding als ze hierom vroegen. In de ruimte waar huiswerk gemaakt kan worden 

staan computers, een printer en allerlei middelen om bijvoorbeeld posters voor een presentatie te 

maken. 

Alle deelnemers waren aanwezig bij de openingsbijeenkomst in februari, waarbij het 

onderwijsprogramma officieel begon. Alle jongeren laten bij deze bijeenkomst zien dat ze zijn 

ingeschreven op school. Ook de ouders/verzorgers van de kinderen waren bij deze bijeenkomst 

aanwezig om de officiële documenten te ondertekenen.  

In juni was er weer een bijeenkomst, waarbij een evaluatie van het eerste half jaar plaatsvond.  

Vijf jongeren hebben hun minimale gemiddelde van 85% nog niet behaald. Met hen is gekeken hoe ze 

hun gemiddelde omhoog kunnen krijgen. Er is met docenten gesproken om te onderzoeken waar er 

mogelijkheid is tot verbetering en wat daarvoor nodig is.  
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Vanuit OYE wordt er meer huiswerkbegeleiding geregeld en worden er indien nodig extra 

werkcolleges gegeven. Ook zijn de ouders/voogd op de hoogte gesteld. Er zijn nieuwe afspraken met 

hen gemaakt en er wordt verwacht dat zij op hun beurt ook de steun bieden die er nodig is.  

*indien u graag de rapportcijfers wilt inzien van de kinderen en jongeren deelnemend aan ons 

educatieprogramma kunt u mailen naar info@homelesschild.com 

Programma gezondheidszorg 
In samenwerking met Proniño, Crecer en OYE is er een programma ter bevordering van lichamelijke en 

mentale gezondheid opgezet. Als de kinderen en jongeren de zorg krijgen die ze nodig hebben zodat 

ze zich gezond voelen en lekker in hun vel zitten, krijgen ze de kans om zich op een fijnere manier te 

ontwikkelen.  

Proniño 
Ongeplande zorg - Het afgelopen half jaar is er slechts één spoedgeval geweest. Een van de jongens 

had buikpijn, en eenmaal op de eerste hulp bleek dat hij een spoedoperatie nodig had die werd 

uitgevoerd in een kliniek in de stad. Na de operatie stagneerde zijn herstel en werd hij opnieuw naar 

de eerste hulp gebracht en werd er een tweede operatie uitgevoerd waarna hij goed herstelde.  

Standaard screening - Bij de standaard-screening zien we de gevolgen van klimaatveranderingen 

terug in het vaker voorkomen van virale infecties. Er zijn hele hete zonnige dagen, afgewisseld met 

hele regenachtige dagen. Dit veroorzaakt regelmatig griep en keelpijn bij de kinderen. In eerste 

instantie proberen we het met natuurlijke thee en zorg thuis te behandelen, maar als het langer 

aanhield werden de kinderen toch naar een kliniek 

gebracht voor onderzoek, wat resulteerde in een 

antibiotica kuur voor keelontsteking. Er zijn 3 kinderen 

geweest die een langere behandeling nodig hadden in 

verband met groep-A-streptococcen infectie.  

Ook werd er een van de kinderen behandeld voor een 

dengue infectie, waarbij hij zich goed aan de adviezen van 

de dokters moest houden om nierschade te voorkomen. En 

een van de kinderen bleek een H. pylori infectie te hebben 

waarvoor hij een zware en dure behandeling moest 

krijgen.  

Naast alle infectieziekten hebben we ook verbetering gezien bij een van de kinderen bij wie een 

voorstadium van suikerziekte was vastgesteld. Door de leefstijladviezen goed te volgen is zijn 

gezondheid verbeterd en zijn er nu geen controles meer nodig.  

Een ander kind is succesvol behandeld voor acne door de dermatoloog. Deze jongen floreert en zijn 

zelfvertrouwen en humeur zijn duidelijk verbeterd.  

Huisart visites - De vaste huisarts, Andrea, heeft ons de afgelopen maanden helaas niet kunnen 

bijstaan, omdat ze het te  druk heeft. De kinderen zijn bij verschillende klinieken geweest. Er is een 

kliniek waar Proniño erg tevreden over is. Ze proberen nu met deze kliniek nu een overeenkomst te 

sluiten zodat ze altijd naar dezelfde kliniek kunnen met de kinderen en misschien zelf een korting 

kunnen krijgen.  

 

mailto:info@homelesschild.com
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Gynaecoloog - Twee van de meiden bezoeken de gynaecoloog vanwege eierstokcysten. Bij de één  

zijn de klachten goed onder controle met haar huidige behandeling. Bij de ander zijn de artsen  nog 

zoekende naar de juiste behandeling.  

Oogzorg - De oftalmologische onderzoeken worden over het algemeen uitgevoerd als de kinderen 

aangeven dat ze moeite hebben met zien, wazig zien of als één  van de leraren aangeeft dat een kind 

onderzocht moet worden. Dit jaar is maar één kind bij de oogarts geweest vanwege een lui oog, 

waarvoor ze een speciale bril kreeg. 

Tandarts - Iets meer dan de helft van de kinderen is de afgelopen zes maanden bij de tandarts 

geweest. De meesten hadden vullingen nodig vanwege beschadigde of rotte tanden. Twee oudere 

jongens hebben een wortelkanaalbehandeling gekregen, en 3 kinderen dragen een beugel. We 

hebben een orthodontist gevonden die ons 50% korting geeft op hun service.  

Psycholoog en psychiater - Momenteel zijn er twee kinderen die bezig zijn met het opstarten van een 

behandeling, waarbij de frequentie van de consulten in het begin hoger ligt. In totaal zijn er 

momenteel vijf kinderen die behandeld worden door de psychiater in verband met psychische 

klachten, zoals depressie, angstklachten, moeite met impulscontrole of oppositioneel-opstandige 

stoornis; en veertien  kinderen worden behandeld door de psycholoog. 

We hebben meerdere successen gezien bij de kinderen. Zo zagen we bij één  van de jongens dat hij 

zowel fysiek als mentaal volwassener is geworden. Zijn angstklachten zijn erg afgenomen, hij heeft 

meer zelfvertrouwen gekregen en hij heeft een voorbeeldpositie aangenomen. Bij een andere jongen 

zagen we een grote verbetering in het beheersen van emoties en in zijn impulscontrole. Deze jongen 

heeft goed geleerd in woorden uit te drukken wat hem boos of overstuur maakt en hij heeft geleerd 

om liefde te geven en te ontvangen. 

Medicatie - De kinderen die langdurig medicatie krijgen, krijgen dat meestal vanwege psychische 

aandoeningen. Momenteel worden er vijf kinderen behandeld met psychofarmaca. Één van de 

jongens krijgt chronisch carbamazepine voor een neurologische aandoening, waarvoor hij bij de 

neuroloog onder behandeling is geweest.  

Crecer 

Gynaecologie - Een meisje verbonden aan Crecer gaat sinds dit jaar naar de gynaecoloog. Deze keer 
waren er geen bijzonderheden. 
 

Tandarts - Alle jongeren verbonden aan Crecer krijgen de mogelijkheid om tweemaal per jaar naar de 

tandarts te gaan. Bij ieder kind worden er dan gaatjes gevuld en soms een tand getrokken.  
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Een van de meisjes met een erg slecht gebit, door gebrek aan mondhygiëne, gaat sinds dit jaar naar 

de sociale universiteit, waarbij tandartsen in opleiding gratis werken aan haar gebit. Er zijn gaatjes 

gevuld en tanden getrokken. Momenteel heeft ze tijdelijke implantaten gekregen, in afwachting van 

blijvende implantaten. Het is opvallend hoeveel zelfvertrouwen haar nieuwe glimlach haar geeft. 

Hartverwarmend! 

Psychology - Psycholoog Keili is al een aantal jaar betrokken bij de jongeren van Crecer. Ze heeft 

voorheen voornamelijk een-op-een sessies gedaan met de jongeren, waarbij duidelijk werd dat een 

aantal jongeren hier nog niet klaar voor was. 

Voor dit jaar heeft ze een nieuwe methode ontwikkeld en geïmplementeerd, waarbij ze juist werkt 

vanuit groepstherapie. Ze geeft aan dat de jongeren die bij de individuele sessies veel weerstand 

laten zien, in de groepssessies vooruitgang boeken.  

De hoop is dat dit een nieuwe ingang geeft naar individuele sessies, waarbij de jongeren zich veilig 

genoeg voelen om over hun trauma’s te praten en deze te verwerken of ermee leren omgaan.   

OYE medische zorg 

In principe werken wij samen met OYE op het gebied van educatie. Echter, in sommige gevallen 

hebben enkele studenten ook medische zorg nodig. In dat geval ondersteunt Homeless Child bij deze 

kosten, zodat de jongeren zich zo veel mogelijk kunnen focussen op hun opleiding.  

Zo is er een jongen bij wie het gezinsinkomen  zo laag is dat hij en zijn broertjes ondervoed zijn. Zij 

staan allen onder behandeling van de kinderarts om onder begeleiding te herstellen.  

Een jongere heeft zijn neus bezeerd tijdens aanwezigheid bij OYE. Hij moest ten gevolge hiervan 

geopereerd worden en is geholpen met het kopen van pijnmedicatie. Daarnaast krijgt hij 

psychologische steun als hij daar behoefte aan heeft. Tevens is er geregeld dat hij uitstel van toetsen 

kreeg op school en zal zijn evaluatie vanuit OYE later plaatsvinden, om hem zo de tijd te geven om te 

herstellen.  

Programma welzijn 

Onder het programma welzijn vallen allerlei projecten die te maken hebben met het welzijn van de 

kinderen en jongeren die wij als organisatie steunen.  

Activiteiten - Zo zijn ze met Proniño met Pasen met zijn allen naar het strand geweest. Initieel was het 

idee om voor elk huis afzonderlijk een uitje te regelen, maar één  van de kinderen gaf aan de 



7 

gezamenlijke activiteiten te missen, waarop besloten werd 

met zijn allen weg te gaan. Naast de kinderen zijn er ook 

werknemers en familie van werknemers mee geweest. 

Iedereen heeft enorm genoten van dit uitje.   

Daarnaast zijn alle kinderen naar de bruiloft van Haley en 

Danny geweest. De kinderen waren al weken bezig met het 

voorbereiden van hun kostuums en waren erg opgewonden 

toen de grote dag eindelijk aanbrak. De dag voor de bruiloft 

verbleven ze in een hotel in San Pedro, waar ze genoten van 

het zwembad en het speciale eten. Op de dag van de 

bruiloft zag iedereen er prachtig uit en een van de jongens 

die Engelse les volgt heeft een toast volledig in het Engels 

gehouden.  

Om moederdag te vieren zijn de meiden naar de cacao 

boerderij Luna del Puente geweest. Dit is een afgelegen plek 

in de natuur, waar je heerlijk kan ontspannen. Ze hebben les 

gevolgd over het maken van chocolade en een wandeling 

gemaakt naar het uitkijkpunt. Het was een leuke en 

ontspannen dag voor de meiden. Moederdag kan soms 

moeilijk voor hen  zijn, daarom was deze dag, die ook wat 

afleiding bood, een hele goede beslissing.   

Crecer heeft het afgelopen half jaar een uitje georganiseerd 

naar het strand. De jongeren hebben genoten van de zon, 

gebraden vis en spelen op het strand. Ze hebben gespeeld tot ze niet meer konden.  

Potenciando - Een aantal jaar geleden hebben we voor Proniño financiële steun ontvangen voor het 

project Potenciando mis Capacidades (‘Mijn krachten en talenten ontwikkelen’). Een project waarin 

de kinderen wonend bij Proniño door een team bestaande uit de psycholoog en pedagogen 

geëvalueerd worden en een plan op maat krijgen om hen  zo goed mogelijk te begeleiden bij hun 

ontwikkeling en schoolprestaties. Als onderdeel van het project zou er een ruimte bij Proniño geheel 

ingericht worden om een-op-een of in groepjes met de kinderen te werken. Van samen spelletjes 

spelen, sensorische therapie, huiswerkbegeleiding tot therapiesessies.  

Helaas waren de omstandigheden de afgelopen jaren niet gunstig voor dit project na de orkanen, 

overstromingen en de pandemie. Omdat we het belangrijk vonden om het project te starten zodra de 

omstandigheden dit toelieten is Proniño begin 2023 officieel begonnen met het project in een iets 

andere (tijdelijke) vorm, tot er uiteindelijk een nieuwe ruimte voor het project is gebouwd en 

ingericht. 
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Dit jaar zijn er twee nieuwe jongens geplaatst bij 

Proniño. Zij zijn voordat ze bij Proniño aankwamen 

helaas nooit naar school geweest en kunnen niet 

lezen of schrijven. 

Voordat ze naar de school kunnen waar kinderen 

van hun leeftijd naar school gaan, krijgen ze één op 

één instructie van onze pedagoog, zodat ze zich op 

een dag bij hun leeftijdsgenootjes kunnen voegen. 

We verwachten dat dit proces 1-2 jaar zal duren. 

Twee andere kinderen met aanzienlijke ontwikkelingsachterstand gaan naar een school die kan 

voorzien en inspelen op hun behoeften. Daarnaast worden ze begeleid en extra geholpen door de 

pedagogen. Momenteel vindt de extra begeleiding plaats in de huiskamer of keuken van de huizen 

waar zij wonen. In de toekomst zal er tijd gereserveerd worden in de nieuwe ruimte om hen  daar een 

deel van de begeleiding te geven. Er zijn dan ook meer materialen beschikbaar om hen te helpen tot 

rust te komen. Niet alleen zij hebben hier baat bij, maar heel veel andere kinderen ook. 

Daarnaast worden alle kinderen regelmatig geëvalueerd door de psycholoog Keili in haar 

geïmproviseerde kantoor. Ze voert deze evaluaties uit en brengt verslag uit aan het team over de 

voortgang van de geestelijke gezondheid van elk kind en over de onderwijs voortgang. Indien nodig 

geeft ze sturing aan de manier waarop de kinderen begeleid worden. Daarbij werkt ze één op één  

met de kinderen als de situatie hierom vraagt en er ruimte beschikbaar is. 

Het project ‘Potenciando mis Capacidades’ zal in deze vorm voortbestaan tot de nieuwe ruimte is 

gebouwd en ingericht. Dit zal naar verwachting eind 2023 zijn. Vanaf dan zullen de psycholoog en 

pedagogen de ruimte dagelijks gebruiken voor hun sessies met groepjes kinderen of voor individuele 

aandacht en evaluaties.  

Familiebezoek - Drie jongens bij Proniño hebben hun familie opgezocht. Één van de jongens ging naar 

Santa Rosa om zijn moeder en broers te bezoeken. Hij had hen  lange tijd niet gezien en was erg blij 

dat hij nu tijd met hen  kon doorbrengen. Hij had zijn beste vriend meegenomen op het bezoek en 

was erg enthousiast om hem  de stad te laten zien waar hij als klein kind opgroeide en wat hij 

allemaal deed toen hij daar woonde.  

Een andere jongen heeft zijn familie bezocht in Yoro. Het was de eerste keer dat hij de familie van zijn 

biologische vader opzocht. Hij had die kant van de familie niet meer gezien sinds hij zeven  jaar oud 

was. Het was leuk om alle verhalen te horen over toen hij klein was. Het plan was om maar één dag 

te gaan, maar hij was zo blij dat hij het hele weekend heeft mogen blijven.  

Één van de meiden is bij haar moeder geweest om moederdag en haar verjaardag te vieren. Het lukte 
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haar om ook haar grootmoeder te bezoeken. Ze had haar grootmoeder al een tijd niet gezien. Ze was 

erg dankbaar voor dit bezoek, omdat ze het gevoel kreeg dat haar grootmoeder niet lang meer zal 

leven. Haar moeder vertelde haar dat ze van plan is om naar de Verenigde Staten te gaan, omdat de 

economische situatie zo moeilijk is. Dat maakte Ariel verdrietig, maar ze toonde tegelijkertijd begrip. 

Een jongen verbonden aan Crecer maakt gebruik van het project familie visites. Zijn moeder is acht  

jaar geleden overleden en hij heeft zijn familie jarenlang niet gezien. Sinds kort gaat hij af en toe met 

de psycholoog op bezoek bij zijn oma en tantes.  

Ook heeft hij nooit een geboortecertificaat ontvangen en hij staat niet geregistreerd bij de overheid. 

Drie jaar geleden heeft Crecer stappen ondernomen om de jongen te registreren en te voorzien van 

deze belangrijke papieren. Dit is echter  een lang en moeilijk proces, waarvan het einde helaas nog 

niet in zicht is.  

Project gezinsplanning en gezonde relaties voor jongeren - Sinds het laatste bezoek van het bestuur 

aan Honduras zijn OYE, AHMF en Homeless Child op zoek naar een ingang om meer jongeren te 

betrekken bij het project gezinsplanning en gezonde relaties. Onder meer  omdat er veel 

tienerzwangerschappen zijn in Honduras en er veel misbruik plaatsvindt van meisjes tussen de 10 en 

19 jaar. Het is erg moeilijk en zelfs gevaarlijk om de meisjes in een misbruik situatie te helpen. Echter 

hopen de drie organisaties met deze eerste stap een stap in de goede richting te maken. 

Het afgelopen half jaar  zijn er een aantal trainingen georganiseerd bij OYE voor een groep vrouwen 

die als vrijwilliger van AHMF in de wijk goedkoop anticonceptie verstrekken aan vrouwen in 

achterstandssituaties en hun huis openstellen voor de verpleegkundige van AHMF om presentaties te 

geven over  thema’s als gezonde relaties, vrouwenrechten, 

vrouwen ziekten en het onderzoek dat daarbij hoort.  

In de training werd aandacht besteed aan hoe moeilijk het 

is voor jongeren om aan anticonceptie te komen en 

adequate seksuele voorlichting te ontvangen. De 

vrijwilligers wisten dit natuurlijk al uit eigen ervaring, maar 

beseften na afloop beter het belang hiervan en hun eigen 

rol hierin.   

Ook werd er samen met het team gekeken waarmee de 

jongeren nog meer geconfronteerd worden en welke groep 

jongeren een belangrijke rol zouden kunnen spelen. 

Daarbij kwam naar voren dat jongens en jonge mannen 

onderling de verspreiding van anticonceptiemethoden en 

het belang hiervan met elkaar zouden kunnen delen. Dat 

dit dus niet alleen de verantwoordelijkheid is van hun 

vrouwelijke leeftijdsgenootjes. 
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Er werd gewerkt aan een plan om jongeren meer te 

betrekken bij de doelen van dit project. Hierbij kwam het 

team van deelnemende vrijwilligers tot de conclusie dat 

het nodig was om potentiële jonge mensen voor het 

project te identificeren door met de jongeren in hun 

gemeenschap in gesprek te gaan en te vertellen over dit 

project. Ook willen ze reclamebanners over dit project 

naast de banner die ze al hebben voor volwassen vrouwen 

uit hun gemeenschap en reclamebanners gaan plaatsen 

op plekken waar zich veel jongeren bevinden. De banner 

is ontwikkeld en staat nu onder anderen in het gebouw 

van OYE (zie foto) 

De tweede training werden de vorderingen mbt de eerste 

training geëvalueerd. Tevens werd er aandacht besteed 

aan het welzijn van de vrijwilligers zelf en hoe zij  zichzelf 

kunnen beschermen tegen de stress die hun belangrijke 

positie  met zich meebrengt. Ook werd er aan 

teambuilding gedaan en werden er nieuwe dozen  met 

informatiefolders en anticonceptiemiddelen uitgedeeld.  

Tot slot 

Het bestuur van Stichting Homeless Child wil u graag hartelijk  

bedanken voor de steun aan onze lokale 

samenwerkingsverbanden.  

Indien u het op prijs stelt kunnen we meer fotomateriaal toesturen dan in dit verslag te zien is. Ook zijn 

bankafschriften, bonnen en facturen van onze programma’s en projecten beschikbaar en op aanvraag 

verkrijgbaar.  

Mocht u meer gedetailleerde informatie willen ontvangen over een onderdeel van bovenstaand verslag, dan 

kunt u dit ook bij ons kenbaar maken. U kunt hiervoor mailen naar info@homelesschild.com, wij komen er dan 

zo snel mogelijk op terug. 

Mocht u graag het jaarverslag en de jaarrekening 2022 willen ontvangen, dan kunt u ons mailen, of dit van onze 

website downloaden. 

Hopend u hiermee  voldoende geïnformeerd te hebben.       

Vriendelijke groeten, 

Manon Reus, voorzitter Stichting Homeless Child  


